
Toespraak Nieuwjaarsreceptie d.d. maandag 6 januari 2025. 

 

Welkom, 

 

Beste leden, erevoorzitter, leden van verdienste, sponsoren, vertegenwoordigers van 

het lokale bestuur en de media van harte welkom. Een speciaal welkom aan de 

leden die vandaag gehuldigd worden en hun familieleden. Namens het bestuur van 

de vv Nunspeet en het bestuur van de SSVN wil ik jullie een heel goed, gezond en 

sportief 2025 wensen.  

 

Het afgelopen jaar is er weer veel gebeurd binnen onze vereniging maar zeker ook 

daarbuiten. 

Tijdens de ALV op maandag 9 december hebben we stil gestaan bij de overleden 

personen die lid waren van onze vereniging of daar nauw mee verbonden waren, 

daarnaast zijn er onder u ongetwijfeld mensen die ook dierbaren hebben verloren. 

Maar naast dat verdriet was er gelukkig ook heel veel vreugde en waren er mooie 

momenten om met elkaar te vieren.   

 

Met jullie wil ik bij een aantal zaken van het afgelopen jaar even stilstaan:  

 

Sportieve prestaties: 

 

Op sportief gebied werden door diverse teams weer mooie resultaten behaald. De 

selectieteams spelen op een mooi niveau. Inmiddels hebben we 58 teams die al dan 

niet in competitieverband spelen, waaronder 107 spelende meisjes en dames. 

Toevallig kwamen we er tijdens de voorbereiding de Jubileumreceptie achter dat we 

op 11-11 ook 1111 leden hadden. Mooi om te zien dat we als vereniging nog steeds 

groeien.  

Na de eerste helft van het seizoen 2024-2025 konden diverse jeugdteams gehuldigd 

worden als (fase) kampioen. Het kan niemand ontgaan zijn dat ons 1e elftal goed van 

start is gegaan. Ze staan op dit moment 1e in de 2 klasse G. Het goede presteren 

van o.a. het 1e elftal heeft een positieve uitwerking op onze gehele vereniging. Er is 

meer publiek bij de wedstrijden, het voetbal leeft op de Wiltsangh en het lijkt erop dat 

iedereen daarom een stapje harder wil lopen. Laten we met z’n allen achter het 1e 

elftal en de staf blijven staan en hen steunen tijdens de 2e helft van het seizoen. 

Laten we ze ondersteunen door met velen aanwezig te zijn tijdens de uit- en 

thuiswedstrijden. Schreeuw ze naar de overwinningen zodat we dit mooie 

Jubileumseizoen met een kampioenschap van het 1e elftal kunnen afsluiten. O ja, 

niet alleen het 1e elftal heeft uw support nodig. Ook de andere teams waarderen uw 

aanwezigheid en steun. 

Het is jullie ook vast niet ontgaan dat onze huidige hoofdtrainer Werner Pluim heeft 

aangegeven dat hij na dit seizoen stopt als hoofdtrainer van het 1e elftal. Als bestuur 

respecteren we Werner’s keuze. Hij wil het maximale uit zijn zichzelf als trainer halen 

en daarbij wensen wij hem heel veel succes. Werner we laten je alleen niet gaan 



zonder kampioenschap! Inmiddels hebben we ook al een trainer voor de volgende 2 

seizoenen vast weten te leggen. Gert Jan Karsten zal na dit seizoen het stokje van 

Werner overnemen. Als TC en Bestuur zijn we blij dat Gert Jan een vervolg wil geven 

aan hetgeen nu door de huidige staf is opgebouwd en gerealiseerd. Daarnaast 

hopen we dat de huidige staf intact blijft en met Gert Jan het volgende seizoen met 

vertrouwen tegemoet gaan. 

 

Jubileumjaar: 

 

Het jubileumjaar 2024-2025 werd afgetrapt met het 5e Slim Solar Systems toernooi. 

Het toernooi vond plaats op vrijdagavond 6 september 2024 en was weer een 

daverend succes. Met nog meer ploegen dan de jaren ervoor werd het een geweldig 

succes. Tijdens de 5 toernooiavonden werd er door de organisatoren ook een 

verloting gehouden. Deze verloting leverde elk jaar een mooi bedrag op. Het bestuur 

was dan ook zeer verheugd toen we hoorden dat de organisatoren graag het 

gespaarde geldbedrag ten goede wilden laten komen aan de vv Nunspeet. 

In goed overleg is ervoor gekozen dat het gespaarde geld, 5000 Euro, gebruikt zou 

gaan worden voor het vervangen van de beeldschermen in het clubhuis en de 

ontvangstruimte. Tevens werd van het bedrag alle benodigde randapparatuur 

aangeschaft. Hiermee komt de opbrengst geheel ten goede aan de vv Nunspeet.  

Inmiddels is alle benodigde apparatuur aangeschaft en aangesloten en zie het 

resultaat. 

Mag ik hiervoor een groot applaus voor de organisatoren van het Slim Solar Systems 

Toernooi? 

 

Op zaterdag 7 september 2024 vond de officiële start van het Jubileumseizoen 

plaats. Op die dag voor alle jeugdleden vond ook de onthulling van het Jubileumshirt 

plaats. Later op de middag was er nog een wedstrijd tussen oud 1e spelers en het 

huidige 1e elftal. Het werd een zeer geslaagde kick-off van ons Jubileumjaar. 

 

Inmiddels hebben we ook de Jubileumreceptie alweer achter de rug. Tijdens die 

receptie op 21 december 2024 ontving de vv Nunspeet uit handen van onze 

Burgemeester Celine Blom de koninklijke Erelegpenning en uit handen van  

Gerrit van den Brink namens de KNVB, de Jubileumvlag 100 jaar vv Nunspeet.  

De receptie werd bezocht door vele leden, oud-leden, sponsoren, oud-trainers en 

overige genodigden en werd daarmee een groot succes. Voor het vele werk voor het 

verkrijgen van de Koninklijke Erelegpenning wil ik Gilliam Bogerd bedanken.  

 

Ook voor de rest van het seizoen staan er in het kader van het Jubileumjaar nog 

mooie evenementen op het programma. Aanstaande zaterdag 11 januari 2025 vindt 

in het clubhuis de presentatie van het Jubileumboek plaats. 

Het Jubileumjaar zal in ieder geval worden afgesloten met een familiedag en 

feestavond op zaterdag 28 juni 2025. 

 



 

Overige activiteiten: 

 

Het zal jullie niet ontgaan zijn dat we met ingang van dit seizoen ook een nieuwe 

bezetting van de clubhuiscommissie hebben. Benno Jaarsma, Henk Westhuis en 

Paul Holstege zijn nu de trekkers van het clubhuis. Zij weten zich gesteund door een 

mooie groep vrijwilligers voor het clubhuis en de snackcorner. 

Er is een evenementenkalender samengesteld en inmiddels hebben we al diverse 

activiteiten in het clubhuis gehad, waaronder een zanger na de laatste thuiswedstijd, 

een pub quiz, bingoavond en het darts koppel toernooi. 

 

Ook wil ik stilstaan bij de activiteiten die door Jeugdzaken en de 

activiteitencommissie zijn ondernomen. 

Denk hierbij aan het VTS Tours schoolvoetbal toernooi, de voetbaldagen, het FIFA -

toernooi, het Plus zaalvoetbaltoernooi, maar ook de bingoavond voor de jeugd en 

niet te vergeten de Sinterklaasavond.  

 

Het afgelopen jaar hebben evenals voorafgaande jaren een groot aantal vrijwilligers 

het voor onze voetballende leden mogelijk gemaakt om van het mooie 

voetbalspelletje te genieten. Als je alle vrijwilligers wil bedanken dan heb je natuurlijk 

kans dat je er een aantal vergeet maar ik wil het toch proberen. 

 

Een woord van dank aan: 

Alle trainers en begeleiders van de teams, de verzorgers en fysiopraktijk Frix, alle 

club scheidsrechters en grensrechters. De leden van de volgende commissies: 

Jeugdzaken 

Voetbalschool  

Activiteitencommissie 

Grote Clubactie 

Oliebollenactie 

Fair Play commissie 

Technische commissie 

Onderscheidingscommissie 

Sponsorcommissie 

Websitecommissie 

Lief en Leed commissie 

Kledingcommissie 

Toernooicommissie Jumbo toernooi en Slim Solar Systems toernooi 

Commissie Wedstrijdzaken 

Seniorencommissie 

Onderhoudsgroep, Kleedkamer 4 

Walking Football 

De club fotografen, de cameraman en de omroeper  

Clubhuiscommissie en alle clubhuismedewerkers 



Snackcorner en alle medewerkers 

Alle leden van de diverse commissies m.b.t. 100-jarig Jubileum vv Nunspeet 

Supportersvereniging 

SSVN, maar ook alle sponsoren van de vv Nunspeet en Bestuur vv Nunspeet. 

 

Beste mensen ik zal best een actie of bepaalde mensen vergeten zijn. Mocht ik een 

commissie, een actie of iemand vergeten zijn dan bied ik daarvoor mijn excuses aan. 

Een applaus voor al die vrijwilligers is volgens mij het minste wat we voor hen 

kunnen doen. 

 

Het afgelopen jaar zijn er ook weer de nodige acties gehouden. Die acties hebben 

allemaal geld opgebracht en de opbrengst zal worden gebruikt om de Nieuwbouw te 

bekostigen. We zitten nu echt in de laatste fase van de besluitvorming m.b.t de bouw 

van de nieuwe kleedkamers met daarop ons nieuwe clubhuis.  

Namens de het Bestuur wil ik iedereen bedanken voor zijn of haar inzet om geld 

bijeen te brengen voor de revitalisering van ons sportpark. Het afgelopen weekend is 

de nieuwe stand van de donatieactie bekend gemaakt, de thermometer staat nu op 

ruim 44.000 Euro! 

 

Sponsoring: 

De voetbalvereniging Nunspeet had een 4-jarig contract met hoofdsponsor Stella. 

Helaas heeft eind vorig jaar de directie van Stella het faillissement moeten aanvragen 

voor dit grote Nunspeetse bedrijf. Met het faillissement kwamen van de één op de 

andere dag een groot aantal mensen zonder werk te zitten, w.o. een groot aantal 

Nunspeters. Iedereen kent in zijn omgeving wel iemand die voor Stella werkte. Voor 

ons als vereniging is het jammer dat we noodgedwongen zonder hoofdsponsor 

kwamen te zitten, maar voor alle medewerkers is de klap veel groter en we hopen als 

vereniging dat iedereen snel weer een baan vindt. Als bestuur hopen we dat Stella 

een doorstart kan maken en wel wensen alle betrokkenen daarbij heel veel succes. 

Inmiddels zijn de SSVN en het bestuur van de vv Nunspeet druk bezig met het 

uitwerken van een plan om te voorzien in het hoofsponsorschap voor de vv 

Nunspeet. Het idee is om te gaan werken met een zogenaamde hoofdsponsorgroep 

bestaande uit een aantal bedrijven cq instellingen. Hierdoor is de vereniging minder 

afhankelijk van één sponsor en daardoor lopen we minder risico en levert deze 

constructie financiële continuïteit voor de vereniging op. Ik kan u al mededelen dat er 

inmiddels al een 5-tal sponsoren hebben aangegeven mee te willen doen en deel 

willen uitmaken van de sponsorgroep. 

Zodra het kan zullen we u hier verder over informeren.  

Daarnaast kan ik jullie mededelen dat de sponsorcommissie de shirtsponsoring voor 

het nieuwe kledingplan voor de komende 4 seizoenen alweer rond heeft.  

 

 

 

 



Ambitie van het bestuur voor de vv Nunspeet: 

 

-Realiseren van de nieuwbouw. 

-Uitbreiding van het aantal vrijwilligers op essentiële posities. 

-Het minimaal behalen van de 1e klasse door het 1e elftal en alle selectie elftallen 

laten uitkomen op een zo hoog mogelijk niveau.  

-Tot slot de uitbreiding van het Bestuur van de vv Nunspeet.  

 

 

Mensen wees niet bang ik ben nu bijna aan het einde van mijn verhaal. 

 

 

Bij de vv Nunspeet hebben we te maken met: 

 

Toeschouwers, tegenstanders, teams, thuiswedstrijden, tactiek, techniek, 

tegenslagen en teleurstellingen. 

Recreatie- en resultaat voetbal, respect 

Overwinningen, ontwikkelingen, de club als ontmoetingsplek om te ontspannen 

Teamontwikkeling, teamprestaties en toekomstgericht 

Samenwerken, spelers, supporters, sponsoren, samen sterk, samen scoren en 

samen zijn we succesvol. 

 

Alle begin beginletters van genoemde woorden vormen het woord TROTS! 

Laten we TROTS zijn op wat we met elkaar bereiken. Straal die TROTS uit.   

Ik ben er in ieder geval TROTS op dat ik voorzitter van deze mooie club mag zijn.  

Laten we er samen een mooi sportief en succesvol jaar van maken.  

 

Bedankt voor jullie aandacht.  


